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CONSILIUL JUDEȚEAN BUZĂU 
 

 
PROCES VERBAL 

încheiat în şedinţa ordinară a 
Consiliului Judeţean Buzău  

        din data de 26 februarie 2024 
 

 
Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul Petre - Emanoil Neagu –

Preşedinte al Consiliului Judeţean Buzău. 

La şedinţă participă domnii Vicepreședinți ai Consiliului Județean 

Buzău:, Rache Aurelian – Felix  și Petre Adrian – Robert;- consilierii judeţeni: 
Alexandrescu Gabriel – Adrian, Baciu Gabriel - Paul, Barbu Valentin, Dimitriu 

Costel, Iuga Ionuț – Ciprian, Scîntei Faustin – Doru, Iacob Cristina – Iuliana, 
Buşcu Alexandru, Enescu Liviu – Adrian, Savu Marian, Rânja Paul - Eugen, 

Manolache Valentin, Corcodel Claudiu, Holban Corina - Monica, Zoican Adrian, 
Vioiu Cristinel - Nicolae, Mărgărit Georgian, Ștefu Viorel, Dragomir Ionuţ – 

Sebastian, Stan Sorin – Valeriu, Pitiș Cornel, Mocanu Viorel, Ghiveciu Adrian 

– Iulian, Munteanu Ştefăniţă, Bogdan Ion, Bîrlă Marian, Popa Constantin. 

Absenți motivat: Petre Mirela, Posea Mircea – Ciprian, Alexandru Ioan – 

Cristian. 

La lucrările şedinţei mai participă domnul Mihai – Laurențiu Gavrilă -  

Secretarul general al județului Buzău, doamna Mirela Oprea – Director 
executiv – Direcția Juridică și Administrație Publică Locală, domnul Ciolan 

Liviu – Mihail – Director executiv – Direcția economică. 

În calitate de invitat participă domnul Primar al municipiului Buzău  - 

Toma Constantin. 

De asemenea, și-au manifestat opțiunea de participare doamna Haritina 
Crăiță și domnul Sorin Udrea, solicitare formulată în baza Legii nr. 52/2003 a 

transparenței decizionale. 
 

La lucrările şedinţei sunt prezenţi reprezentanţi ai presei, radiourilor şi 

posturilor locale de televiziune.  

Consilierii judeţeni au fost convocaţi în şedinţă ordinară în baza 
Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Buzău nr. 35 din 19 februarie 

2024. 
 

Lucrările şedinţei sunt deschise de domnul Petre – Emanoil Neagu – 

Preşedinte al Consiliului Judeţean care a spus: 

Bună dimineața, 

Prin Dispoziţia nr. 35 din 19 februarie, am convocat astăzi, 26 februarie 

a.c., Consiliul Judeţean Buzău în şedinţă ordinară. 
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 La şedinţă sunt prezenţi 29 consilieri județeni și Președintele Consiliului 
Județean Buzău. 

 Şedinţa este legal constituită şi îşi poate desfăşura lucrările. 
 Vă informez că la ședința noastră participă cu calitatea de invitat 

domnul Primar al municipiului Buzău. 
 De asemenea, și-au manifestat opțiunea de participare doamna 

Haritina Crăiță și domnul Sorin Udrea, solicitare formulată în baza Legii nr. 
52/2003 a transparenței decizionale. 

 În același cadru organizatoric pentru ședința noastră și cu referire la 
ultimul punct al ordinii de zi – Revizuirea Hotărârii Consiliului Județean nr. 

13/1995, rog grupurile de consilieri județeni să își exprime punctul de vedere 
dacă doresc în cel mult 2 - 4 minute, același timp fiind alocat și pentru fiecare 

dintre invitații noștri. Bineînțeles, la momentul dezbaterii proiectului de 
hotărâre. 

 Vă mulțumesc. 

* 
 

Vă supun aprobării prin vot, procesele-verbale ale şedinţei ordinare din 
data de 18 ianuarie și ședinței extraordinare din data de 09 februarie a.c., 

care au fost afişate pe site-ul propriu.  
 

Nu au fost observaţii. Supuse la vot, procesele verbale au fost aprobate 
cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

 
* 

 
Vă supun aprobării ordinea de zi cu precizarea că, urmare unor elemente 

nou apărute, am retras de pe ordinea de zi proiectul de hotărâre privind 
aprobarea documentației tehnico-economice – faza Documentație de avizare 

a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnic-economici și promovarea 

proiectului „Consolidarea și eficientizarea energetică a clădirilor C1 și C14 – 
Spitalul Județean de Urgență Buzău, B-dul Stadionului nr. 7, județul Buzău” 

propus spre finanțare prin Programul Regional Sud-Est (PR SE) 2021-2027, 
Prioritatea 2, Obiectiv specific 2.1, Operațiunea B. 

Vă și explic de ce, pentru că vrem să fie eligibil și indiferent cât de 
îndestulătoare sunt bugetele noastre, fie locale, naționale, nu ne ajung pentru 

câte nevoi avem. Vrem să facem în așa fel încât cota de cofinanțare pe acest 
proiect care ajunge undeva la 2 milioane euro să o facem să fie cât mai mică 

posibil.  
Tocmai de aceea doresc să mulțumesc anticipat aparatului de 

specialitate al Consiliului Județean și specialiștilor din cadrul Spitalului 
Județean de Urgență care vor avea la dispoziție 2, 3 zile de muncă asiduă 

pentru ca noi să venim în fața dumneavoastră cu acest proiect într-o ședință 
extraordinară. 

Vă mulțumesc! 
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I. PROIECTE DE HOTĂRÂRE PRIVIND: 

1.  Aprobarea utilizării în anul 2024 a excedentului anual al bugetului 
propriu al Județului Buzău rezultat la încheierea exercițiului bugetar la 31 

decembrie 2023 – formă actualizată 1; 

2. Aprobarea rectificării I a bugetului propriu al Județului Buzău pe 

anul 2024; 

3. Aprobarea rectificării I a bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 

2024 al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Buzău; 

4. Aprobarea inițierii procedurii de cumpărare de către Județul 

Buzău prin Consiliul Județean Buzău a unui teren proprietatea societății RER 

Ecologic Group SRL; 

5. Aprobarea cofinanțării din bugetul propriu al Județului Buzău 
2024 a organizării fazei naționale a Olimpiadelor școlare de Chimie, 

Pedagogie și Limbă rromani maternă, a Concursului Național „Margareta 
Sterian” ediția a XIV-a respectiv a Proiectului județean „Învățământul 

buzoian, între tradiție și modernitate”; 

6. Aprobarea Planului anual de acțiune privind serviciile sociale 

administrate și finanțate din bugetul județului Buzău pe anul 2024; 

7. Aprobarea Planului de restructurare a Centrului de Integrare prin 
Terapie Ocupațională Rm. Sărat din structura Direcției Generale de Asistență 

Socială și Protecția Copilului Buzău – formă revizuită; 

8. Modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Județean Buzău nr. 

173/2023 pentru aprobarea reorganizării Centrului de abilitare și reabilitare 
pentru persoane adulte cu dizabilități Stâlpu din structura Direcției Generale 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Buzău în Complex de servicii pentru 

persoane adulte cu dizabilități Stâlpu; 

9. Aprobarea documentației tehnico-economice – faza 

Documentație de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnic-
economici, și promovarea proiectului „Consolidare și eficientizare energetică 

a clădirii C1 – Serviciul de Ambulanță județean Buzău” inclusiv extindere etaj 

2 retras și lucrări conexe, propus spre finanțare prin Programul Regional Sud-

Est 2021-2027, Prioritatea 2, Obiectiv specific 2.1, Operațiunea B – etapa I; 
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10. Aprobarea documentației tehnico-economice - faza Documentație 
de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici și 

promovarea proiectului „Consolidarea și eficientizarea energetică a clădirii 
corp C1 – Centru Militar Județean Buzău” propus spre finanțare prin 

Programul Regional Sud-Est (PR SE) 2021-2027, Prioritatea 2, Obiectiv 

specific 2.1, Operațiunea B; 

11. Aprobarea documentației tehnico-economice - faza Documentație 

de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici și 
promovarea proiectului „Consolidarea și eficientizarea energetică a clădirii 

corp C16 – Pârscov – Secție Exterioară a Spitalului Județean de Urgență 

Buzău”, propus spre finanțare în cadrul  Programul Regional Sud-Est (PR SE) 
2021-2027, Apelul de proiecte PR Sud-Est 2021 – 2027, Apel 

PRSE/2.1/B/1/2023 (PRSE/51/PRSE_P2/OP2/RSO2.1/PRSE_A8) 

12. Aprobarea Protocolului între Administrația Națională „Apele 
Române” prin Administrația Bazinală de Apă Buzău – Ialomița și Unitatea 

Administrativ-Teritorială – Județul Buzău, pentru utilizarea terenurilor din 
domeniul public al apelor administrat de Administrația Națională „Apele 

Române” în scopul executării lucrărilor pe DJ102F la km. 8+900, - obiectivul 
de investiții „Reabilitare pod peste pârâul Sărățel pe DJ 102F, km. 8+900, 

satul Policiori, comuna Scorțoasa, județul Buzău; 

13. Înființarea Secției – Centrul Muzeal „I.C. Brătianu, ca secție 

exterioară în structura Muzeului Județean Buzău; 

14. Aprobarea organizării evaluării anuale a managementului la 
Muzeul Județean Buzău, Teatrul „George Ciprian” Buzău și Centrul Județean 

de Cultură și Artă Buzău; 

15. Aprobarea unor modificări în numărul total de personal pe 

categorii, organigrama și statul de funcții ale Spitalului Județean de Urgență 

Buzău; 

16. Modificarea componenței Consiliului tehnico-economic al 

Consiliului Județean Buzău; 

17. Revizuirea Hotărârii Consiliului Județean Buzău nr. 

13/23.06.1995 cu privire la protecția zonelor și monumentelor naturii de pe 

teritoriul județului Buzău;  

II. RAPOARTE 

1. Raport anual al finanțărilor nerambursabile acordate conform 
Legii nr. 350/2005 din fondurile publice ale Județului Buzău în anul 2023 

pentru activități de tineret și pentru tineret; 



5 

 

2. Raport semestrial privind activitatea de soluţionare a petiţiilor 

iulie  – decembrie  2023. 

Suplimentar vă propun completarea ordinii de zi cu 4 proiecte de 

hotărâre care au fost discutate în comisiile de specialitate respectiv: 

  18. Aprobarea constituirii unui drept de trecere în favoarea UAT - 

comuna Scutelnici, prin Consiliul Local Scutelnici, pentru unele tronsoane din 
drumurile județene DJ 203 D și 203 I, aflate în proprietatea publică a județului 

Buzău și în administrarea Consiliului Județean Buzău, în vederea realizării 
obiectivului de investiții „Înființare sistem de alimentare cu apă în comuna 

Scutelnici, județul Buzău”; 
 

  19. Aprobarea constituirii unui drept de trecere în favoarea UAT - 
comuna Scutelnici, prin Consiliul Local Scutelnici, pentru unele tronsoane din 

drumurile județene DJ 203 D și 203 I, aflate în proprietatea publică a județului 
Buzău și în administrarea Consiliului Județean Buzău, în vederea realizării 

obiectivului de investiții „Înființare sistem de canalizare în comuna Scutelnici, 
județul Buzău”; 

 
  20. Aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect pentru 

obiectivul de investiții „Stimularea mobilității la nivel regional prin 

modernizarea infrastructurii rutiere de transport pe tronsonul Vintilă Vodă - 
Plaiul Nucului, Județul Buzău” în cadrul Programului Regional Sud-Est 2021-

2027, Prioritatea 4 – o regiune accesibilă, Acțiunea 4.1 Investiții destinate 
reabilitării și modernizării infrastructurii rutiere de importanță regională 

pentru asigurarea conectivității la rețeaua TEN -T  - forma actualizată -. 

 

  21. Aprobarea organizării de Consiliul Județean Buzău în parteneriat 

cu Teatrul „George Ciprian” Buzău a proiectului cultural „Pentru TINE – 
FEMEIE și MAMĂ”. 

* 

Supun aprobării ordinea de zi: 
 

Supusă la vot, ordinea de zi, a fost aprobată cu 29 voturi ”pentru” și 
Președintele Consiliului Județean Buzău. 

                                                    * 
*     * 

1. Vă supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea utilizării în 
anul 2024 a excedentului anual al bugetului propriu al Județului Buzău 

rezultat la încheierea exercițiului bugetar la 31 decembrie 2023 – formă 
actualizată 1.  

 
Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
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2. Vă supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării I 

a bugetului propriu al Județului Buzău pe anul 2024; 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
3. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării I a 

bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024 al Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Buzău. 

 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 
*     * 

4. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea inițierii 
procedurii de cumpărare de către Județul Buzău prin Consiliul Județean Buzău 

a unui teren proprietatea societății RER Ecologic Group SRL. 
 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 
*     * 

5. Vă supun votului proiectul de hotărâre Aprobarea cofinanțării din 
bugetul propriu al Județului Buzău 2024 a organizării fazei naționale a 

Olimpiadelor școlare de Chimie, Pedagogie și Limbă rromani maternă, a 

Concursului Național „Margareta Sterian” ediția a XIV-a respectiv a Proiectului 
județean „Învățământul buzoian, între tradiție și modernitate”. 

 
Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 28 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 

(doamna Iacob Cristina Iuliana nu a participat la vot fiind sub incidenţa 
art. 228 alin. (1) lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ). 
* 

*     * 
6. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului anual 

de acțiune privind serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul 
județului pe anul 2024.  

 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
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7. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de 
restructurare a Centrului de Integrare prin Terapie Ocupațională Rm. Sărat 

din structura Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Buzău – formă revizuită. 

 
Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
8. Supun votului proiectul de hotărâre privind modificarea art. 1 din 

Hotărârea Consiliului Județean Buzău nr. 173/2023 pentru aprobarea 
reorganizării Centrului de abilitare și reabilitare pentru persoane adulte cu 

dizabilități Stâlpu din structura Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Buzău în Complex de servicii pentru persoane adulte cu 
dizabilități Stâlpu. 

 
Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
9. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației 

tehnico-economice – faza Documentație de avizare a lucrărilor de intervenții, 
a indicatorilor tehnic-economici, și promovarea proiectului „Consolidare și 

eficientizare energetică a clădirii C1 – Serviciul de Ambulanță județean 
Buzău” inclusiv extindere etaj 2 retras și lucrări conexe, propus spre finanțare 

prin Programul Regional Sud-Est 2021-2027, Prioritatea 2, Obiectiv specific 
2.1, Operațiunea B – etapa I. 

 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 
*     * 

10. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentației tehnico-economice - faza Documentație de avizare a lucrărilor 

de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici și promovarea proiectului 
„Consolidarea și eficientizarea energetică a clădirii corp C1 – Centru Militar 

Județean Buzău” propus spre finanțare prin Programul Regional Sud-Est (PR 
SE) 2021-2027, Prioritatea 2, Obiectiv specific 2.1, Operațiunea B3. 

 
Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
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11. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației 
tehnico-economice - faza Documentație de avizare a lucrărilor de intervenții, 

a indicatorilor tehnico-economici și promovarea proiectului „Consolidarea și 
eficientizarea energetică a clădirii corp C16 – Pârscov – Secție Exterioară a 

Spitalului Județean de Urgență Buzău”, propus spre finanțare în cadrul  
Programul Regional Sud-Est (PR SE) 2021-2027, Apelul de proiecte PR Sud 

Est 2021 – 2027, Apel PRSE/2.1/B/1/2023 
(PRSE/51/PRSE_P2/OP2/RSO2.1/PRSE_A8). 

 
Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 

(domnii Zoican Adrian și Barbu Valentin nu au participat la vot fiind sub 
incidenţa art. 228 alin. (1) lit. „e”, respectiv lit. „a” din Ordonanța de Urgență 

a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ). 

* 
*     * 

12. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea Protocolului 
între Administrația Națională „Apele Române” prin Administrația Bazinală de 

Apă Buzău – Ialomița și Unitatea Administrativ-Teritorială – Județul Buzău, 
pentru utilizarea terenurilor din domeniul public al apelor administrat de 

Administrația Națională „Apele Române” în scopul executării lucrărilor pe 
DJ102F la km. 8+900, - obiectivul de investiții „Reabilitare pod peste pârâul 

Sărățel pe DJ 102F, km. 8+900, satul Policiori, comuna Scorțoasa, județul 
Buzău. 

 
 Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 

13. Supun la vot proiectul de hotărâre privind înființarea Secției – 
Centrul Muzeal „I.C. Brătianu, ca secție exterioară în structura Muzeului 

Județean Buzău.  
 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 
*     * 

14. Supun votului proiectul de hotărâre pentru aprobarea organizării 
evaluării anuale a managementului la Muzeul Județean Buzău, Teatrul 

„George Ciprian” Buzău și Centrul Județean de Cultură și Artă Buzău. 
 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
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15. Supun la vot proiectul de hotărâre pentru aprobarea unor modificări 
în numărul total de personal pe categorii, organigrama și statul de funcții ale 

Spitalului Județean de Urgență Buzău.  
 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

 
(domnii Zoican Adrian și Barbu Valentin nu au participat la vot fiind sub 

incidenţa art. 228 alin. (1) lit. „e”, respectiv lit. „a” din Ordonanța de Urgență 
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ). 

* 
*     * 

16. Supun votului proiectul de hotărâre pentru modificarea componenței 

Consiliului tehnico-economic al Consiliului Județean Buzău. 
 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 
*     * 

17. Supun la vot proiectul de hotărâre privind probarea constituirii unui 
drept de trecere în favoarea UAT - comuna Scutelnici, prin Consiliul Local 

Scutelnici, pentru unele tronsoane din drumurile județene DJ 203 D și 203 I, 
aflate în proprietatea publică a județului Buzău și în administrarea Consiliului 

Județean Buzău, în vederea realizării obiectivului de investiții „Înființare 
sistem de alimentare cu apă în comuna Scutelnici, județul Buzău”; 

 
Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 
*     * 

18. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea constituirii unui 
drept de trecere în favoarea UAT - comuna Scutelnici, prin Consiliul Local 

Scutelnici, pentru unele tronsoane din drumurile județene DJ 203 D și 203 I, 
aflate în proprietatea publică a județului Buzău și în administrarea Consiliului 

Județean Buzău, în vederea realizării obiectivului de investiții „Înființare 
sistem de canalizare în comuna Scutelnici, județul Buzău”; 

 
Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
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19. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului și 
a cheltuielilor legate de proiect pentru obiectivul de investiții „Stimularea 

mobilității la nivel regional prin modernizarea infrastructurii rutiere de 
transport pe tronsonul Vintilă Vodă - Plaiul Nucului, Județul Buzău” în cadrul 

Programului Regional Sud-Est 2021-2027, Prioritatea 4 – o regiune accesibilă, 
Acțiunea 4.1 Investiții destinate reabilitării și modernizării infrastructurii 

rutiere de importanță regională pentru asigurarea conectivității la rețeaua 
TEN -T  - forma actualizată -. 

 
Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
20. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea organizării de 

Consiliul Județean Buzău în parteneriat cu Teatrul „George Ciprian” Buzău a 

proiectului cultural „Pentru TINE – FEMEIE și MAMĂ”. 
 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 29 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 
*     * 

 21. Proiect de hotărâre pentru revizuirea Hotărârii Consiliului Județean 
Buzău nr. 13/23.06.1995 cu privire la protecția zonelor și monumentelor 

naturii de pe teritoriul județului Buzău”. 
 

Domnul Petre Emanoil – Neagu: - Așa cum am anunțat la început de 
ședință avem un proiect de hotărâre care este unul mai sensibil, să-i spunem 

așa, tocmai de aceea avem și invitați. 
 Pentru transparență și în spiritul democrației, înainte de vot, fiecare 

grup politic are la dispoziție între 3 și 4 minute să își exprime opiniile, 

bineînțeles și onorații noștri invitați vor putea să-și exprime punctul de vedere 
iar după aceea o să trecem la vot. 

Eu mi-am asumat acest proiect, pentru că altfel nu-l introduceam pe 
ordinea de zi. 

Acum o rog pe doamna Haritina Crăiță să-și expună punctul de vedere. 
 

Doamna Haritina Crăiță: - Aș vrea să știu, domnule Președinte, câte 
minute îmi acordați? 

 
Domnul Petre Emanoil – Neagu: - Pentru că nu hotărăsc eu, de aceea 

voi supune la vot consiliului propunerea mea de acordare a maxim 4 minute 
pentru fiecare vorbitor. 

                                              * 
Supusă la vot propunerea a întrunit 29 de voturi „pentru” și Președintele 

Consiliului Județean Buzău. 
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Doamna Haritina Crăiță:- Mulțumesc frumos! Deci trebuie să fiu 
foarte expeditivă. 

Mulțumesc doamnelor și domnilor consilieri, mulțumesc domnule 
Președinte că din punctul meu de vedere pe care l-am depus la dezbaterea 

publică ați reținut și ați făcut corecturi în proiectul de hotărâre în ceea ce 
privește Monumentele naturii – stejarul și platanul de Rm. Sărat și parcurile 

dendrologice și  de asemenea mulțumesc că în anexa 2 apare Padurea Crâng 
Buzău. 

 
Doamna Oprea Mirela: - Nu apare, a fost o eroare de comunicare a 

anexei la publicare. 
 

Doamna Haritina Crăiță:- Deci ea mai este sau nu mai este? 
 

Doamna Oprea Mirela: - Nu. Ultima anexă publicată pe site a fost o 

regretabilă eroare. 
 

Doamna Haritina Crăiță: -  Atunci trebuie să corectăm această eroare. 
Așa cum v-am prezentat și în documentele pe care vi le-am înaintat domnule 

Președinte și așa cum spune și Legea Mediului inclusiv și Ordonanța de 
Urgență a Guvernului 57/2007 la art. 13 tot ce a fost declarat arie protejată 

rămâne cu acest statut. Prin urmare, nu se poate scoate din anexa cu ariile 
protejate respectiv rezervații naturale de interes județean, nu se poate scoate 

Pădurea Crângul Buzăului deoarece ea nu intră în art. 3 din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului 57/2007 pentru că reprezintă un parc care are bunuri 

de valoare din patrimoniul natural. Deci este o excepție. Nu putem să o 
scotem din această categorie de rezervație naturală pentru că însuși 

Ministerul Mediului mi-a răspuns, și am înaintat această adresă Consiliului 
Județean și în acea adresă Ministerul Mediului spune foarte clar exact ce am 

spus și mai devreme că toate rezervațiile naturale declarate rămân cu acest 

statut. Eu mă pregătisem, nu am știut că eroarea trebuie îndreptată. 
 

Doamna Oprea Mirela: - Ne cerem scuze. 
 

Doamna Haritina Crăiță: -  Nu se procedează așa, omul e fixat pe o 
dezbatere publică, vede ceva și îi dați peste cap tot ceea ce pregătise. 

Am văzut în hotărâre că se spune că laleaua galbenă de crâng nu este 
în lista roșie IUCN. Nici nu trebuie să fie acolo pentru că nu s-a interesat 

nimeni ca IUCN – ul, deci nu IUNC ci IUCN vă rog să corectați, trebuia sesizat 
ca să o evalueze. Deci ea nu este evaluată, dar ea face parte din patrimoniul 

natural al nostru, al județului. Prin urmare dacă face parte din patrimoniul 
natural și prin urmare dacă pentru ea a fost declarată rezervația Pădurea 

Crângul Buzăului care își schimbă denumirea în Pădure Parc rezervația pentru 
care ea a fost declarată trebuie să-și păstreze acest statut. 
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 Mai mult dacă ne uităm în fișa, pentru că ați eliminat-o, deci probabil 
prima variantă, în fișa rezervației se vede că pe lângă laleaua galbenă de 

crâng acolo sunt stipulați și „stejarii seculari” și mai sunt stipulați și „chiparoșii 
de baltă” care sunt în Lista roșie IUCN. 

 Noi trebuie să protejăm și plantele de patrimoniu natural din listele 
românești roșii, ori laleaua galbenă de crâng este, și eu v-am înaintat, cred 

că ați văzut pe comisii, este în anexa 4 în Lista roșie a plantelor vasculare 
romanești. Între ea și „tulipa sylvestris” este egal și ele sunt plante rare. 

 
Domnul Petre –Emanoil Neagu: - Cu respect vă informez ca mai aveți 

un minut. 
 

Doamna Haritina Crăiță: -  Un singur lucru mai vreau să spun. Este 
un punct sensibil, domnule Președinte, tocmai de aceea consilierii județeni 

trebuie să fie foarte bine informați. Nu puteți spune că Decizia finală 23 în 

baza căreia s-a schimbat amenjamentul pădurii și care este o obligație, 
inclusiv Garda Forestieră Focșani o stipulează, că trebuie să se țină cont de 

ea. Nu puteți spune că nu țineți cont de ea și nu veți avea în vedere 
protejarea, cartarea unde sunt speciile protejate din această rezervație și mai 

mult toate celelelate măsuri care se regăsesc în această Decizie finală. Deci 
când o lege este valabilă și ea nu e schimbată, legea trebuie respectată 

stimați domni și vreau, și vă rog ca măcar aici în Consiliul Județean să aveți 
în grijă și să dați un vot responsabil astfel încât rămășița Pădurilor Vlăsiei să 

fie protejată în continuare. 
 

Domnul Petre –Emanoil Neagu:- Vă mulțumesc, doamna Crăiță! Îl 
rog pe domnul Primar Toma să ia cuvântul. 

 
Domnul Toma Constantin: - Domnule Președinte, doamnelor și 

domnilor consilieri județeni vă mulțumesc pentru această oportunitate. Aș 

pleca cu o întrebare: dacă îi place cuiva Crângul cum arată acum? O pădure 
bolnavă cu peste 70% uscată, cu o mulțime de specii invazive. Mie nu-mi 

place și datorită acestui fapt în 2016 când am devenit primar am început să 
fac demersurile necesare pentru ca această pădure să intre așa cum era 

normal și cum a fost odată în patrimoniul public al municipilui Buzău. Am aici 
Monitorul Oficial din 3 mai 1881 în care există lege pentru a se recunoaște de 

către stat primăriei „urbei Buzău” dreptul de proprietate asupra pădurii 
numite „Crângu” situată în marginea orașului. Articolul 1 „ Statul recunoaște 

primăriei urbei Buzău dreptul de proprietate asupra pădurii numite Crângu 
situată în marginea orașului Buzău cu condițiunea ca pentru totdeauna să 

semene ca loc de preumblare și înfrumusețare a orașului”. Trebuie un Studiu 
de specilitate, în 1995 nu s-a făcut nici un studiu. Nu numai rostind numele 

de arie protejată pădurea asta, o minune pentru noi ca și buzoieni, se 
salvează singură. Pădurea este bolnavă. Încercăm să punem în aplicare Legea 

nr. 220/2018 care prin Hotărârea Guvernului nr. 100/2022 ne obligă ce pași 

să facem pentru a ajunge și timpul în care să transformăm această Pădure în 
Pădure Parc.  
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Mă refer aici la Studiul de Fundamentare care a fost deja aprobat de 
Ministerul Mediului și un nou amenajament silvic aprobat deja prin Ordin al 

Ministrului. Prin acest amenajament silvic și acest Studiu de Fundamentare 
se vor face doar lucrări de conservare și regenerare.  

În baza Studiului de specialitate vom carta inclusiv botanic fiecare zonă 
din această pădure astfel încât să putem lua măsurile care se impun plecând 

de la ce găsim acolo. Domnul profesor Vânătoru a spus că a rămas extrem 
de surprins că a descoperit și alte specii și sunt peste tot și ar trebui să 

scoatem pur și simplu o carte a protejării Crângului. Mă refer la specii de 
usturoi sălbatic, de ceapă sălbatică, de busuioc sălbatic. Deci este o avere pe 

care trebuie să o protejăm, dar nu numai spunând că există arie protejată. 
Primăria Buzău și-a luat angajamentul împreună cu Romsilva, cu care avem 

contract, ce ar însemna Pădure Parc. Vis-a-vis de scenele care au apărut 
inclusiv la alegerile din 2020 când s-au publicat 40 de mii de fluturași prin 

care Toma tăia Crângul, făcea vile acolo, bineînțeles o treime și-o reținea 

pentru el. Se vor reabilita actualele poteci, nu vom schimba configurația 
Pădurii. Reabilitarea se va face fără asfalt și fără beton. Pe aceste alei vor fi 

băncuțe de lemn, observatoare din lemn pentru privit păsărele, acceleratoare 
pentru biodiversitate pentru atragerea fluturilor, albinelor și altor gâze, iar pe 

alei vom avea iluminat cu leduri cu panouri fotovoltaice, fără rețea electrică.  
Încercăm să salvăm Crângul și vă rog stimați consilieri să fiți de acord 

cu această investiție necesară. Banii vor veni de la Uniunea Europeană și ar 
fi păcat să-i pierdem, nu sunt puțini.  

Vă mulțumesc! 
 

Domnul Petre –Emanoil Neagu: - Vă mulțumesc, domnule Primar.  
 

Domnul Popa Constantin: - Vreau să îl întreb ceva pe domnul Primar. 
 

Domnul Petre –Emanoil Neagu: - Domnule Popa, vreau să arătăm 

lumii că suntem o instituție care ne respectăm, mă rugați să vă dau cuvântul 
pentru a-l întreba pe domnul Primar ceva, nu dialogăm. Domnul Popa, vă rog, 

ce doriți să spuneți? 
 

Domnul Popa Constantin: - Vreau să ne explice domnul Primar ce l-a 
împiedicat să facă acest lucru până acum? 

 
Domnul Toma Constantin: - Noi am luat Pădurea de acum doi ani, iar 

în momentul acesta lucrăm la Studiul de fezabiliate, după care va urma 
Proiectul tehnic tocmai pentru a face treaba asta. O întreb pe doamna Haritina 

care a fost și consilier local, și după anul de grație 1995, de ce nu a făcut 
atunci acest demers să salveze laleaua care nu e monument natural, dar o 

vom salva și salvăm tot ce este în Crâng. Noi am luat Pădurea în 2022 și nu 
am stat degeaba. 
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Domnul Petre –Emanoil Neagu: - Fac o singură paranteză, în 
mandatul 92-95 eram și eu consilier județean, erau alte vremuri, erau dacă 

vreți, vremurile romantice, imediat după Revoluție când nu neapărat se 
făceau studii. Credeți-mă că știu cam cum se luau hotărârile la vremea 

respectivă. 
Să trecem mai departe, așa cum am promis înainte de vot, o să rog 

grupurile politice să-și exprime opinia, și mă bazez pe înțelegerea domniilor 
voastre, să sintetizați, fără nici un fel de aluzii politice. 

Grupul politic PNL, vă rog! 
 

Domnul Iuga Ionuț: - Domnule Președinte, stimați colegi, așa cum am 
învederat încă din comisii, am avea o propunere, înainte de supunerea la vot 

a proiectului de hotărâre în forma actuală, în sensul de amânare a acestui vot 
până la întocmirea unei documentații științifice de specialitate care să certifice 

dacă în Parcul Crâng sunt animale protejate sau specii de plante protejate. 

Să pornesc de la ultimul aspect învederat de domnul Primar și de ceilalți colegi 
că în 1995 nu a fost o documentație bine fundamentată și care a stat la baza 

luării hotărârii. Același lucru îl facem și noi acum dacă votăm proiectul în 
forma actuală, și atunci pentru a vota în cunoștință de cauză, este o 

propunere mai mult decât întemeiată care să certifice dacă se impune sau nu 
scoaterea acestei arii protejate din acest areal. Nu pornesc de la aspectele 

tehnice, vă recunosc că nu am întâlnit încă termenul de „revizuire” în Codul 
Administrativ, de completare, modificare, adoptare, abrogare – da, revizuire 

nu are un temei juridic care să justifice luarea unei decizii astăzi în forma 
actuală. Pe de altă parte solicitarea mea este prevăzută la 139 punctul 12 din 

Codul Administrativ și rugămintea este cu titlu prioritar să supuneți la vot, 
domnule Președinte, propunerea formulată de către noi de amânare a acestui 

proiect de hotărâre până la întocmirea unei documentații de specialitate. Nu 
vreau să antamez dezbaterea, ce vom face după, este clar că în măsura în 

care această propunere, care cred că îndeplinește toate condițiile privind 

adoptarea ei, nu va trece, vom vota împotriva acestui proiect. 
 

Domnul Petre –Emanoil Neagu: - Grupul PMP, vă rog! 
 

Domnul Popa Constantin: - Susținem propunerea colegului nostru și 
îmi păstrez timpul alocat pentru momentul în care o să vedem dacă amânăm 

sau nu acest proiect, care mi se pare o aroganță până la urmă. Supuneți la 
vot propunerea noastră, sau nu? 

 
Domnul Petre –Emanoil Neagu: - Normal, așa e democratic. Grupul 

PSD, domnule Pitiș, vă rog! 
 

Domnul Pitiș Cornel: - Domnule Președinte, stimați colegi, 
întâmplarea face că din cei 41 de ani de serviciu ca inginer silvic, 32 i-am 

făcut în Crâng și nu în birou ci și prin Pădurea Crâng.  
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Istoricul Crângului l-am studiat, pornind de la Hotărârea de Consiliu de 
Miniștri pe care a invocat-o domnul Primar și vreau să vă spun că la 1900 au 

început lucrări de amenajare a Crângului ca Parc, ca loc de preumblare, ca 
loc în care buzoienii să se simtă bine. Cred că și atunci exista și laleaua, și 

alte specii și totuși s-a făcut Crângul de care s-au bucurat un veac și două 
decenii și se bucură în continuare buzoienii noștri. Vedeți, în ultimii 5 ani a 

apărut și rața în Crâng, ce facem dacă nu e pe listă? Nu o protejăm? 
 În altă ordine de idei, domnule Președinte, vreau să vă spun că un 

laitmotiv al cuvântului dumneavoastră de-a lungul celor 4 ani de mandat, a 
fost că aici nu facem politică, facem administrație. Eu am fost și în alte 

mandate consilier județean și din păcate am constat că din 4 în 4 ani oamenii 
politici, sau mascați politic își aduc aminte de Crângul Buzăului. Am avut în 

2020 o dezbare cu doctori docenți și profesori universitari care să convingă 
despre necesitate întreținerii Crângului așa cum trebuie. Am avut dezbari, am 

avut și ciocniri cu oameni politici vis-a-viz de „ciugulirea” unor suprafețe din 

Crâng. Vreau să vă spun că în cei 35 de ani de la Revoluție încoace suprafața 
Crângului a crescut cu 1,4 hectare prin împădurire și indiferent de presiuni 

pot să spun și interese economice, nimeni nu s-a atins de Crâng, tocmai 
pentru că ne interzice bunul-simț și legea. Vis-a-vis de răspunsul Ministerului 

Mediului pe care l-a invocat distinsa noastră invitată vreau să vă spun că la 
Ministerul Mediului nu știe „stânga ce face dreapta”. Prin Ordinul Ministrului 

nr. 2713 din 24 octombrie 2023 a fost aprobat Planul de gospodărire, 
amenajamentul silvic al Pădurii Crâng proprietate a municipiului Buzău cu 

semnătura Ministrului Mircea Fechet, prin care se recunoaște trecerea din 
categoria funcțională 4B – arie protejată în  categoria funcțională 4A - Pădure 

Parc a suprafeței de 177,78 hectare aferentă Pădurii Crâng, așa că alte 
aprobări legale nu cred că mai sunt necesare. De asemenea, vreau să vă spun 

că ce facem noi astăzi prin revizuirea Hotărârii Consiliului Județean                  
nr. 13/1995 este de fapt o aducere la realitate a realităților din județul Buzău. 

Numărul ariilor protejate crește de la 9 la 15, nu ne batem joc de ariile 

protejate.  
 

Domnul Petre –Emanoil Neagu: - În spiritul democrației o să supun 
la vot propunerea colegului nostru - liderul grupului PNL. 

 
Domnul Popa Constantin: - Domnule Președinte, colegul nostru care 

este jurist, specialist, spune că această revizuire este compet ilegală. Trebuie 
să o amânăm, trebuie să dăm posibilitatea domnului Primar să vină cu o 

documentație de așa manieră să convingem buzoienii că se întâmplă un lucru 
bun. Orice alt lucru vom face în afară de acesta, eu vă garantez că se va numi 

aroganță. Mie mi se pare de bun-simț și nu cred că e un capăt de țară dacă 
dăm posibilitatea domnului Primar să vină cu un studiu așa cum spune la 

carte. 
 

Domnul Petre –Emanoil Neagu: - Eu nu pot decât să îndeplinesc o 

fomalitate, să supunem la vot.  



16 

 

Supusă la vot, propunerea de amânare a proiectului de hotărâre a fost 
respinsă cu 9 voturi „pentru”, 20 voturi „împotrivă” și 1 „abținere”. 

 
* 

Domnul Petre –Emanoil Neagu: - Democratic am supus la vot, există 
o regulă în democrație care spune că majoritatea respectă minoritatea și 

minoritatea se supune majorității. 
Acum înainte de vot vreau să vă spun și eu câteva cuvinte. 

Da, într-adevăr este un punct sensibil, este vorba de „plămânul verde” 
al nostru, al buzoienilor, este vorba despre parcul copilăriei noastre. Nu numai 

că ne impune cineva de la Bruxelles să protejăm mediu, să facem cât mai 
mult ambient verde pentru cetățeni, dar este și o obligația a noastră pentru 

noi și copii noștri. Împreună cred că putem reda cetățenilor județului Buzău 
acest parc. Degeaba avem laleaua galbenă dacă noi nu putem să beneficiem 

de aceste daruri pe care ni le-a lăsat divinitatea. Eu cu siguranță voi face 

toate eforturile ca om, ca cetățean, ca parcul să fie așa cum trebuie. Cine 
credeți că este nebun în ziua de astăzi să facă blocuri sau cluburi? Nu va fi un 

metru de asfalt acolo, nici măcar nu vor fi pavele. Acolo trebuie să ne dăm 
mâna toți să ecologizăm.  

Domnule Udrea Sorin, îmi cer scuze, vă rog luați cuvântul! 
 

Domnul Udrea Sorin: - Bună ziua, onorat auditoriu! Am venit în fața 
dumneavoastră tocmai pentru a lămuri câteva aspecte și a mă lămuri pe mine 

și a lămuri și ceilalți poate cetățeni ai municipiului și județului Buzău. În 
primul rând ar fi trebuit și ar fi fost normnal să amânați acest vot pentru 

simplu motiv că a apărut în lista pusă la dispoziție public Pădurea Parc Crâng 
Buzău ca arie protejată. Acum în sală vedem că nu mai este, ar fi fost de bun 

simț și legal să se amâne. De asemenea, văd insistențe pe desființarea 
rezervației naturale pentru laleaua pestriță și pentru laleaua de crâng. Vă 

aduc la cunoștință faptul că laleaua pestriță este menționată în Lista roșie a 

plantelor superioare din România încă din 1994. Am înțeles faptul că pe 
coridor domnul Primar lua în derâdere „Natura 2000” – „ E, au venit și ăștia 

de la „Natura 2000”, dar „Natura 2000” este o entitate care se ocupă tocmai 
cu protejarea. Ce spuneți dumnevoastră că ați vrea să faceți și să protejați, 

și este normal să protejăm, cu lucrurile acestea se ocupă „Natura 2000”, nu 
cu blocarea dezvoltării municipiului, județului, nu cu starea în calea evoluției, 

ci doar cu păstrarea a ceea ce este concret. Eu vă mai aduc la cunoștință un 
lucru și anume faptul că în conformitate cu art. 7 alin. (4) din Codul Silvic 

este interzisă includerea pădurilor în intravilan, iar Pădurea Crâng este în 
intravilan. Eu zic domnule Primar că ar trebui să corectați acest lucru înainte 

să trecem mai departe și să aplicăm voturi. Întrebarea pe care o am în final, 
ca să nu-mi tăiați microfonul, și către dumneavoastră și către domnul Primar 

ar fi să motivați totuși în fața noastră, a tuturor de ce doriți cu atâta ardoare 
scoaterea, desființarea rezervațiilor naturale pentru laleaua pestriță și laleaua 

de crâng? Pentru că nu vă încurcă cu nimic. Evoluția nu este încurcată cu 

nimic de două plante foarte firave și care sunt simbolul județului Buzău. 
Aștept două răspunsuri. Mulțumesc mult! 
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Domnul Petre –Emanoil Neagu: - Domnul Primar, vă rog! 

 
Domnul Toma Constantin: - Pentru domnul Udrea documentare 

corectă: laleaua pestriță nu există în Crâng iar laleaua aceea de care tot 
vorbiți „tulipa hungarica” nu este în Crâng. Laleaua noastră se numește 

„tulipa biebersteiniana”, deci nu este cea pe care o invocă domnul.  
Acum separat de treaba asta, ca să vă mai fac un pic de nervi, domnul 

Sorin Udrea este „cătușa” asociației care ne blochează prinderea de câini și 
în tot municipiul Buzău avem o mulțime de procese cu dumnealui. Am câștigat 

ultimul proces. Vă mulțumesc! 
 

Domnul Udrea Sorin: - Nu este cazul să faceți referirile acestea, dar 
atât puteți dumneavoastră. 

 

Domnul Petre – Emanoil Neagu: - Eu împreună cu toți consilierii 
indiferent de culoarea politcă am convenit ceva, în Consiliul Județean haina 

politică se lasă la ușă, nu au fost atacuri la persoană, cine a avut ceva de 
spus a spus. Eu vă mulțumesc doamnelor și domnilor consilieri pentru 

colaborare. Nu sunt de acord, pentru că suntem o instituție reprezentativă, o 
instituție în slujba cetățeanului, cu vorba multă care nu duce decât la 

amânarea anumitor decizii. Numai cine nu are mijloace strigă mai tare. 
 

Supun la vot proiectul de hotărâre pentru revizuirea Hotărârii Consiliului 
Județean Buzău nr. 13/23.06.1995 cu privire la protecția zonelor și 

monumentelor naturii de pe teritoriul județului Buzău”. 
 

Nu au mai fost alte intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost 
aprobat cu 19 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău,          
8 voturi „împotrivă” - Alexandrescu Gabriel – Adrian, Iuga Ionuț – Ciprian, 

Enescu Liviu – Adrian, Ștefu Viorel,  Zoican Adrian, Popa Constantin, Corcodel 

Claudiu, Holban Corina - Monica și  2 „abțineri” – Rache Aurelian – Felix, 

Barbu Valentin. 
* 

*     * 
       II.  La punctul al II-lea al ordinii de zi, vă supun însușirii raportul 

anual al finanțărilor nerambursabile acordate conform Legii nr. 350/2005 din 

fondurile publice ale Județului Buzău în anul 2023 pentru activități de tineret 
și pentru tineret. 

 
Supus la vot, raportul a fost însușit cu 29 voturi „pentru” și Președintele 

Consiliului Județean Buzău. 
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2. Vă supun însușirii Raportul semestrial privind activitatea de 

soluționare a petițiilor iulie – decembrie 2023. 
 

Supus la vot, raportul a fost însușit cu 29 voturi „pentru” și Președintele 
Consiliului Județean Buzău. 

* 
 

Domnul Petre – Emanoil Neagu: - Dacă nu mai sunt alte intervenţii, 
declar închise lucrările şedinţei mulţumindu-vă pentru participare. 

 
 

 
 

 
PREŞEDINTE, 

PETRE – EMANOIL NEAGU 

 

 

 

   SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI BUZĂU, 

                                               MIHAI – LAURENŢIU GAVRILĂ 

 

 

 

   Verificat, 

Mirela Oprea 

 

   

                                                        Steno-tehnored:   

                                                              Șulă Steliana, Ardeleanu Andreea  
 

 

 


